

International volunteer service of Maldives Day 5 马尔代夫环球志愿者 服务第五天

康軒文教集團
Kang Hsuan Educational Publishing Group

育橋文教事業

個別指導 拓人スクールIE 台灣拓人教育

康軒文教事業

康軒文教基金會 | 桃園物流中心

南京康軒文教

鳳凰康軒 | 和欣圖書 | 康軒教育研究院 | 康軒教育培訓中心

康橋國際學校
KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL

華東康橋 | 西安曲江 | 合肥校區 | 台州校區 | 盛澤校區

康橋國際學校
KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL

秀岡校區 | 青山校區 | 康軒校區 | 林口校區 | 新竹校區 | 內湖校區

國際學務處
DSA, Int. Dept.
2019.07.18

Vacation island 行程变更

The original arrangement of the weekend island trip was temporarily changed due to it's raining, but it still could not stop the students from gathering and playing together.

七月是图杜岛的雨季，早上突然下起大雨，海上风浪大，原安排度假岛的行程临时更改，同学们聚在一起玩狼人杀的扑克牌游戏，大家没有因为行程改变影响到心情，玩得很开心。



Visiting local school

参观学校

In a cool morning after rain, we went to the local school and the principal introduced the school was established in 1953. There are only children between the ages of 5 and 11 who need to go to Male to continue studying over the age. Our students came to this school as volunteers and they also have the mission of cultural exchanges for friendly cooperation between the two countries.

雨停后，我们来到当地的学校，听校长介绍学校建立于1953年，在这里只有5到11岁的孩子，超过这个年龄就需要去马累继续读书。同学们这次以志愿者的身份来到这个学校，身兼着为两国友好合作文化交流的使命。

Visiting local school 参观学校



Visiting local school 参观学校



Beach games 海滩游戏



Thank you for watching
感谢欣赏，未完待续……

To be continued...